
Hei!
Jeg kommer med noen utspill til kommunens forslag, som jeg håper blir hensynstatt.
‐Dyrka mark bør kun nyttes til matproduksjon! Den er mer dyrebar enn vi aner!
‐Myrer bør ikke røres, da de binder enorme mengder med CO2.
Husbygging… burde derfor ikke foregå på slike områder (eks. på Reipå).
‐Det er viktig å ta vare på gyte‐ oppvekst‐ og fiskeområder,‐ så vel som unike naturopplevelser. Sikter da til bla. Hornneset.
‐ I samme område og langs strendene, i kommunen, ønskes ettersyn og overhold av regler for restaurering av båtnaust, som
har en tendens til å bli både høyere og bredere etter restaurering. Er mange blitt små hytter? Hva med kloakkutslipp og fri
ferdsel for alle langs strendene? Mange eldre orker ikke lengre gå i fjellet og trenger strendene kanskje vel så mye som
andre.
‐Kommunen prøver å trekke til seg folk, som blir boende. Da er det kanskje lurt å tilby jobber med lengre varighet enn tre
måneder? Tilby minst årsengasjement og  faste jobber,‐ og hjelp med å skaffe boliger?
‐ Kommunen har tatt imot mange flyktninger. De har fått god hjelp med bla. å raskt skaffe seg bosted.., men kun en bitteliten
% kan kjøre bil/har bil. Dette gjelder også mange eldre. Det trengs flere busser i drift bla. på kveldstid, til og fra
«knutepunkt»/aktiviteter.
At kysten og fjella her er vakker, er det ingen tvil om. Skal kommunen satse på videre turisme og utvikle denne, så håper jeg
det blir gjort med stor omhu.
Det er ikke sikkert det bør settes opp telt overalt eller at bobiler bør stå på hver lille plass som er ledig etter veien. Mye
søppel og ekskrementer ligger igjen etter folk langs strendene(sikkert også etter dagsbesøk). Kanskje noen utedoer og
søppelkasser er på sin plass,‐ også på Hornneset?
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